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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 7, 2007-2008 
 
Tid: 2008-05-16 och 18. 
Plats: Clarion Hotel Gillet, Uppsala. 
 

Beslutande: GRO Kenneth Persson, DG Sven-Arne Wennerberg 101-A, DG 
Sven-Eric von Wachenfeldt-Nilsson 101-B, DG Sören Bjurström 101-GD, DG 
Tord Berglund 101-N, DG Lars Hult 101-P, DG Kent Benediktsson 101-S, DG 
Sören Fohlström 101-SM, DG Staffan Wyke 101-SV, DG Per Hådell 101-U, 
DG Gudrun Rytterlund-Nordström 101-VG. 

 
 
§ 102 Mötets öppnande 

2008-05-16 kl. 08.00 GRO Kenneth Persson hälsar välkommen till den första 
delen av verksamhetsårets sista GR möte och riktar sig med en speciell 
välkomsthälsning till Sten Åkestam. 

 
 
§ 103 Val av justeringspersoner 

DG Sven-Arne Wennerberg 101A, DG Sven-Erik von Wachenfeld-Nilsson 101 
B väljs att justera protokollet. 

 
 
§ 104 Anmälan om övriga frågor 

Till punkten övriga frågor anmäldes. 
§ 122 B. We Serve. 
§ 122 C. Nobels Fredspris 
§ 122 D. Sammanställning Motioner och Förslag. 
§ 122 E. Inkommen skrivelse. 

 
 
§ 105 Fastställande av föredagningslistan 

Med ovanstående tillägg fastställdes ärendelistan. 
 
 
§ 106 Inför Riksmötet. 

Tilltänkte Riksmötesordförande Alf Bakken redogjorde för det planerade 
körschemat inför Riksmötet. 2: e vice Internationelle presidenten Eberhard 
Wirfs föreslås ha ett anförande före mötesförhandlingarna. 
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§ 107 Ekonomi. 
A.  Bokslut 06/07. 
Bokslutet finns redovisat i Riksmötestrycket. 
 
B. Innevarande år. 
Dagsläget redovisas i bilaga 118. 
 
C. Budget. 
Budget finns redovisad i Riksmötestrycket. 
 
D. Placeringskommittén. 
Utestående kortfristiga placeringar är: 

1) 1 000 000, specialinlåning hos S|E|B till 4,42 % med förfall 20 maj, 2008. 

2) 1 000 000, specialinlåning hos S|E|B till 4,41 % med förfall 20 maj, 2008. 

3) 1 000 000, företagscertifikat utgivet av Holmen AB till 4,48 % med förfall 

19 juni, 2008. 

4) 1 000 000, företagscertifikat utgivet av SSAB till 4,63 % med förfall 19 juni, 

2008. 

5) 1 000 000, företagscertifikat utgivet av Stena Metall AB till 4,84 % med 

förfall 29 augusti, 2008. 

6) 2 000 000, företagscertifikat utgivet av SSAB till 4,81 % med förfall 30 

september, 2008. 
 
E. Projektstatus. 
Projektstatus redovisas i bilaga 119. 
 
Beslut. 
1. GR noterar muntlig och skriftlig rapportering i bilaga 119. 

 
 
§ 108 Kommittérapporter. 

A.  FUU 
MDEO Inger Löf kommenterar kort skriftlig lämnad rapport bil 112. 
 
Beslut. 

1. GR noterar muntlig och skriftlig rapport i bilaga 112. 
 

B. Hjälpverksamheten. 
IRD Lennart Ahrnlund kommenterar inlämnade skriftliga rapporter, bilaga 109, 
111, 122, 123 och 124. 
Vidare föreslår Lennart att uppföljningsresa till projekten i Maarja Village samt  
Viljandi skall företas för uppföljning och slutrapport till klubbarna därefter.  
Föreslås vidare att resterande medel överflyttas till annat IR projekt.  
Ett skriftligt förslag om detta tillställs AU för beredning. 
Lennart Ahrnlund efterfrågar vidare den slutrapport som Finn Bangsgaard sänt  
till LCI angående projektet Novozybkov. 
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PDG Reino Wikström rapporterar från tältaktiviteten och meddelar att efter 
beslut i styrelsen för katastrofberedskapen har 140 tält sänts med 
Räddningsverket till Burma och beslut har vidare tagits att tillverka 300 nya tält  
för leverans inom 2-3 veckor till Kina. Tälten produceras som tidigare i Kina 
och levereras för denna aktivitet direkt från producent till det drabbade området. 
Reino Wikström föreslår GR att uppmana klubbarna att bidraga med extra 
pengar till aktiviteten och pekar också på möjligheten att försöka få 
sponsorpengar från företag för ändamålet. LCI har också uttalat att bidrag 
kommer att erhållas ifrån LCIF. 
 
Beslut. 

1. GR noterar muntlig och skriftlig rapport i bilagorna 109, 111, 122, 123 
och 124. 

 
C. Ungdomsverksamheten. 
YED Jan Lofjärd rapporterar att kommittén jobbar för högtryck med årets  
ungdomsutbytesprogram. 
64 svenska ungdomar kommer i år att åka ut på Internationella läger. Detta är 
något mindre än tidigare år och Jan uppmanar Distriktsguvernörerna att 
uppmana distriktens ungdomsansvariga att jobba än mer för 
ungdomslägerverksamheten. 
Leo har en monter på Konserthuset under Riksmötesdagarna. 
IPCC Lennart Löf frågar kring projektet narkotikasökhundar och får till svar av 
GRO Kenneth Persson att efter den positiva uppvaktningen av 
Generaltulldirektören så lever projektet vidare. 
Jan Lofjärd uppmanar därför Distriktsguvernörerna att informera sina distrikt 
och klubbar att aktiviteten med narkotikasökhundar fortsätter. 
 
Beslut. 

1. GR noterar den muntliga rapporten. 
 
 
§ 109 Världens Barn. 

GRO informerar att DG Kent Benediktsson anställts inom Världens Barns  
kampanjorganisation för att verka inom Malmöhus Län. 
Arbetsgrupper. 
 
DG Sven-Arne Wennerberg föreslår GR besluta om bemanning i respektive 
arbetsgrupp enligt följande. 
Referensgruppen – PO Damberg 
Arbetsgruppen – Kenneth Persson, sammankallande, Lars Kuntze, Per Hådell,  
Maud Nordell. 
 
Beslut. 

1. Guvernörsrådet väljer PO Damberg till Referensgruppen, Maud Nordell 
till insamlingsgruppen, Kenneth Persson, Lars Kuntze, Per Hådell samt 
Maud Nordell till Lions arbetsgrupp, Kenneth Persson som 
sammankallande. 
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GRO gör en redovisning och tillbakablick varför 2007 års insamlingskostnader 
ej togs in i budgeten för profilprojektet. 
 
Beslut. 

1. Guvernörsrådet beslutar att hela kostnaden för insamlingen belastar 
administrativa kassan för  innevarande verksamhetsår. 

 
 
§ 110 NSR Projektet Restaurangskolan. 

Lennart Ahrnlund informerar om att Restaurangskolan har en monter i Konsert- 
och Kongresshuset. 
Vidare redovisas insamlingsläget att 350 000 inkommit från Lionsklubbar i 
Sverige. 1 000 000 förväntas erhållas i samband med Radiohjälpens möte den 21 
maj. Pengapåsen förväntas öppnas med 1 000 000 och då finns inklusive NSR 
bidrag och LCIF bidrag 4 300 000 till projektet. 
Detta innebär enligt Lennart att det finns pengar nog för byggnationen av 
fastigheten Restaurangskolan och att då projektet för MD 101 är avslutat. 
 
Beslut. 

1. GR noterar skriftlig bilaga 125 och muntlig rapport. 
 
 
§ 111 Varumärkeskampanjen. 

Bruno Ahlqvist redovisar slutfasen i varumärkeskampanjen. 
 
Beslut. 

1. GR noterar skriftlig rapportering bilagorna 113, 120 och 121 samt  
muntlig rapportering. 

 
 
§ 112 Lions Quest. 

Bruno Ahlqvist rapporterar från mötet med statsrådet i utbildningsdepartementet 
kring frågan om LQ utvärdering. 
Bruno beskriver vidare den framtagna planen för utbildning av Lions Quest 
”säljare” samt att ett antal lämpliga personer för uppgiften finns. 
Budgeterad kostnad för 30 deltagare är 150 000.  
På fråga från DG Sven-Arne Wennerberg informerar Bruno att LQ kommer att 
budgetera för resekostnader för dessa säljare. Organisationsmässigt tillhör de 
distrikten och skall verka i samråd/samförstånd med DG och Distriktsråd. 
Något krav på plats i distriktsråd föreligger inte från LQ 
 
Beslut. 

1. GR noterar rapporten. 
 
 
 
 
 
Mötet ajourneras och återupptas2008-05-18 
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§ 113 Sight First 11. 
I och med rapporteringen under Riksmötesförhandlingarna ansågs punkten 
behandlad. Rapporteringen visar att MD 101 har nått målen som förövrigt visas 
på lions hemsida www.lions.se. 
 

§ 114 Valärenden. 
Valnämndens ordförande Åke Lind föredrar valnämndens förslag. 
 
Beslut. 
 

1. Astma/Allergi-Röda Fjädern. 
GR konstaterar att såsom kontaktperson i Astma/Allergi – Röda Fjädern 
är Bengt Hulten som ordinarie och Göran Linnarsson som ersättare valda 
fram till 2010. 
 

2. Barndiabetesfonden. 
GR väljer Bernt Fransén som kontaktperson i Barndiabetesfonden. Valet 
gäller 1 år. 
 

3. Sveriges Lions Hjälpfond. 
GR väljer som suppleanter i Sveriges Lions hjälpfond Håkan Johansson, 
Sven Steffner och Jan Sebass. Samtliga på 1 år. 
 

4. Orkester Norden. 
GR väljer som kontaktperson för Orkester Norden Lennart Fríden och 
som biträdande Finn Bangsgaard. Båda på 1 år. 
 

5. Stadgesekreterare. 
GR väljer som Stadgesekreterare Tauno Mustonen för 1 år. 
 

6. FUU. 
GR väljer för 2008-2009 Bengt-Arne Bengtsson som ordförande för 
FUU. 
 

7. Hjälpverksamheten. 
GR väljer som IRD Bengt Almqvist, som ledamöter Alf Bakken samt 
Sven-Arne Wennerberg samtliga på 1 år. 
 

8. Ungdomsverksamheten.  
GR väljer som YED Vivianne Eriksson och som ledamot och BYED 
Ann-Cathrin Carlsson samt som ledamot MDNO Willy Bäckström . 
Samtliga på 1 år. 
 

9. Placeringskommittén. 
GR ger valnämnden i uppdrag att ta fram förslag till ledamöter i 
placeringskommittén för förslag till beslut på GR 1. 

 
 
§ 115 Uppföljning Riksmötet. 

Riksmötesordförande Alf Bakken summerar förhandlingarna. 
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Beslut. 

1. GR ger AU i uppdrag att gå igenom riksmötesbesluten för åtgärder. 
 
 

2. GR beslutar ge Redaktören i uppdrag att förbereda en pressrelease för 
utskick under sommaren enligt beslutat förslag nr 10 avseende 
nämndemän. 

 
 
§ 116. Europa Forum, Cannes, representation. 

Beslut. 
1. GR beslutar att MD 101 representeras av 4 personer vid 2008 år Europa 

Forum. 
 
 
§ 117 Röda Fjädern 2009. 

 
Avtalsförslaget med Hjärnfonden presenteras och avsikten är att detta skall 
skrivas under av GRO Kenneth Persson och av Hjärnfondens ordförande Kjell-
Olof Feldt under söndagen i samband med en presskonferens. 
Annette Eiserman-Wikström tackar Heinz Ondreijka och Bruno Ahlqvist för 
deras medverkan som bollplank vid avtalsutformningen med Hjärnfonden. 
Vidare tackas arbetsgruppen bestående av Sven-Arne Wennerberg, Patrik 
Persson samt Jan Demuth. 
AU föreslår även GR att uppdra åt valnämnden att ge förslag på personer till 
Lions styrgrupp inklusive General i arbetet med RF 2009. 
 
Beslut. 

1. GR beslutar att godkänna det redovisade avtalsförslaget och ger 
GRO i uppdrag att underteckna detsamma. 

2. GR ger vidare valnämnden i uppdrag att föreslå medlemmar till 
Lions styrgrupp. 

 
 
§ 118 NSR Lidingö 2008. 

Ralph Ahlquist ger en ekonomisk slutredovisning för NSR mötet. 
 
Beslut. 

1. GR beslutar formellt godkänna den restutition av hotellkostnader som 
tidigare beslutats om. 

 
GRO ger en delrapport kring CC gruppens arbete kring förslag till framtida 
utformning. Detta arbete övertas av nästa CC grupp med första möte i Pattaya 
den 19 juni. 
 
Beslut. 

2. Resultatet av NSR enkäten utsänds så snart protokollet från NSR 
sekreteraren erhållits. 
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§ 119 Kontoret/IT. 

Jan Demuth rapporterar. Som tidigare informerats kommer 
suppliesförsäljningen att skötas från kontoret men i MD´s egen regi. 
Kontoret kommer via hemsidan att informera om priser och praktisk hantering. 
GRO tackade Heinz Ondreika för hans insatser i förhandlingarna med Oak 
Brook. 
 
Beslut. 

1. GR beslutar att det i guvernörens nyhetsbrev för juni informeras om 
vikten av att klubbarna köper sina supplies av MD kontoret. 

 
Från den 1 juli tar kontoret över supporten av medlemsregistret om detta inte 
kan hanteras inom distriktet. 
Betonades att M-rapporten numera alltid måste göras senast den sista dagen i 
månaden. 
 
Kontoret har semesterstängt veckorna 27 t.o.m.30. 

 
 
§ 120 The Lion. 

Redaktören meddelar att man återigen söker annonsförsäljare för The Lion. De 
försök som gjorts har inte varit framgångsrika.  
För handboken gäller att sista juni är sista dag för ändring i manus. 
Utskick av handboken sker till en adress per distrikt och utleverans sker sista 
veckan i augusti. 
 
Postkodlotteriet. Lions ansökan om att vara förmånstagare kvarstår. 
 
Medverkan i tidningen The Connessiuer har inbringat till aktivitetskassan ca 
5000. 
 
PR. Tälten till Burma har gett tidningsartiklar. 
 
Beslut 

1. GR noterar rapporten. 
 
 
§ 121 Övriga rapporter. 

A. Konungens jubileumsfond. 
Heinz Ondrejka påpekar möjligheten att Lionsklubbar kan söka bidrag till 
ungdomsprojekt ur fonden och uppmanar DG och DGE att propagera för detta. 
 
Beslut 

1. GR noterar skriftlig och muntlig rapport. 
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B. Orkester Norden/Musiktävling EF. 
Lennart Friden hänvisar till sin rapportering på Riksmötet. 
Lennart vill dock propagera för den tävling för ungdomsmusikanter som äger 
rum på Europa Forum. Detta år gäller det violinister. Hittills finns bara en 
svensk kandidat och Lennart uppmanar GR och övriga att bidra med namn på 
duktiga ungdomar på instrumentet. 
 
Beslut 

2. GR noterar skriftlig och muntlig rapport. 
 
 
§ 122 Övriga frågor. 

A. Medlemsrekrytering. 
DG Sören Fohlström talar om vikten av att följa upp marknadsföringsåt gärder 
för att rekrytera medlemmar. Den enkät som gjorts i samband med varumärkes  
kampanjen kan på ett enkelt och bra sätt samtidigt användas för 
medlemsrekrytering. Behovet av ett enhetligt formulär för detta finns. 
 
Beslut. 

1. GR beslutar ge i uppdrag åt Maud Nordell, Inger Löf samt Sören 
Fohlström att ta fram ett bra hjälpmedel. 

 
B. We serve. 
DG Sven-Arne Wennerberg frågar vad frågan om översättningen av We Serve 
till Vi hjälper resulterat i. 
Stadgesekreteraren bekräftar att det är fritt fram för både klubbar, distrikt och 
Multipeldistrikt 101 att i Sverige använda Vi hjälper. 
 
C. Nobels Fredspris. 
Bruno Ahlqvist informerar att f.d. USA presidenten tillika Lionsmedlemmen 
Jimmy Carter nominerat Lions för Nobels fredspris. 
 

 
D. Sammanställning motioner och förslag. 
Annette Eiserman-Wikström informerar om det arbete hon lagt ner på att sedan 
2003-2008 års Riksmöte systematiserat alla motioner och GR:s förslag till 
Riksmötet och dess påföljder i form av beslut samt vilka åtgärder som vidtagits  
eller ej. 
MD´s controller föreslås få i uppdrag att fortsätta detta arbete. 
Annette honoräras med en stor applåd för sitt viktiga arbete med detta. 
 
Beslut. 

2. GR ger MD´s controller i uppdrag att i fortsättningen uppdatera detta 
dokument. 
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E.  Inkommen skrivelse. 
Från Jan Åke Södergren har inkommit skrivelse bl.a. om försäljning av 
Varumärket Sight First från klubben lionet till ett kommersiellt företag. 
 
Beslut. 

1. GR ger AU i uppdrag att skyndsamt i samarbete med expertis att 
behandla detta och vid behov vidta lämpliga åtgärder. 
 

Börje Jonson tackade för de år han har fått arbeta med Handikappfrågor. Börje 
tackas med en varm applåd på de medkännande sätt arbetet drivits. 
 
Innan IPGRO Annette tackar GRO Kenneth för ett fint genomfört år och det 
goda samarbetet i AU uppmanar hon Kenneth att redan i sommar skriva 
verksamhetsberättelsen så att Jan Demuth tidigt får in den i bokslutsprocessen. 
Kommittéordförande skall ävenledes för sin del göra detsamma eftersom deras  
uppgifter skall in i berättelsen. 
 
Annette uppmanar även kommande DG att de i sina respektive distrikt skall 
hjälpa motionerande klubbar att få formriktigt bra motioner så att klubbarna kan 
känna sig nöjda med behandlingen av motionerna. 

 
 
§ 123 Nästa möte 

GR 1 i Bangkok den 27 juni. 
AU 1 den 19 – 20 juli 
GR 2 den 15-17 augusti i Skara 

 
 
§ 124 Avslutning 

GRO avslutar årets sista GR möte med att tacka alla för stort arrangemang och 
överlämnar därefter ordförande klubban till GRO elect PO Damberg. 
 
 
Skara  2008-05-19 
 
 
 
 
 
 
PO Damberg   Kenneth Persson 
V GRO   GRO 
 
 
 
 
Sven-Arne Wennerberg  Sven-Erik von Wachenfeld-Nilsson 
DG 101 A   DG 101 B 
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101  
Lägesrapport till GR 16 - 18 Maj 2008 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrotts satsningar på att bli bättre  
Klubbarnas satsningar är ovärderliga för utvecklingen av den svenska Handikappidrotten. Vi satsar på 
eliten för att åstadkomma "måmgfalden". Eliten utgör föredömet och blir därmed en gnista i det mycket 
viktiga rehabiliteringsarbetet. Det är oomstritt att de fysiska och psykiska stimuleringarna genom 
idrottsutövande ger en höjd livskvalitet för den funktionshindrade. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT   
Projektidén "Gamle Svarten eller ridning på remiss" är bordlagd men hålls levande. Insamling av olika 
data pågår ständigt. 
 


HAFO fick en förfrågan om bidrag till Special Olympics ( tävlingar för utvecklingsstörda ). Denna 
grupp av funktionshindrade har en svår ställning inom idrottsvärlden för dom hör inte hemma 
någonstans och vi ställde oss därför positiva till förfrågan och ställde 25 000 kronor till förfogande. 
Tävlingarna har genomförts och vi har mottagit en rapport. 
 
HAFO har utlovat ett stöd till utgivningen av Ambjörn Sandlers kommande bok "Fånga Din dag", 
genom att beställa 100 st. böcker a´100:--, som skall distribueras via GRO, DG, vDG och AU till ett 
brett urval av olika samhällsfunktioner, som har anknytning till rehabilitering och vård av 
funktionshindrade. 
 
HAFO kommer att medverka som sponsor ( 5 000 kr ) för konferensen "Hjälp oss föra hjärnforskningen 
framåt 
och förbättra för personer med förvärvade hjärnskador". Vi anser att ämnet ligger väl inom vårt aktuella 
aktivi-tetsområde och även passar in om vi betänker målområdet för vår kommande Röda 
Fjäderaktivitet år 2009, där inriktningen ju är hjärnans sjukdomar. Konferensen genomföres i Östersund 
på Campus den 6 oktober 2008 med närvaro av många framstående hjärnforskare från hela Sverige. 
 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SV. UNGDOMSSPELEN  ETC.   
Juryn har haft sitt beslutsmöte och Bragdlejonpriserna tilldelades Ingela Lundbäck Luleå (bordtennis) 
samt det framstående manliga Svenska Landslaget i Rullstolsbasket med Ines Lopes som lagledare. 
Livskvalitetspriserna tilldelades Anna Bergholtz, Stockholm, Victoria Webster, Stockholm och Peter 
Lindstedt. Asmundtorp. Samtliga pristagare får mottaga sina utmärkelser vid Riksmötet i Uppsala den 
16 maj 2008. 
 
Juryn delade också ut "Uppmuntringspriser" till Niklas Almers, Lyckeby, Nathalie Nilsson, Osby, Per 
Jonsson, Brålanda, Joakim Öwre Hallen, Sven-Åke Yngve, Ystad, Gisela Casparsson, .Åkersberga samt 
Kent-Ove Wåhlberg i Uppsala. Pristagarna får sina priser via närliggande Lionsklubbar, som är 
informerade. 
 
Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott genomfördes på Stockholms Stadion den 26 augusti 2007. 
Team Västergötland erhöll Sveriges Lions 1:a pris ( 7.000:- ), Team Småland Lions 2:a pris (4.000:--) 
och Team Skåne Lions 3:e pris ( 2.000:-- ). Team Skåne blev också mottagare av kronprinsessan 
Viktorias vackra Vandringspris i silver och fick för detta 2.000 kronor av Lions.  HAFO:s representant 
var prisutdelare. 
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Lions Cup i Malmö, en tävling för gravt funktionshindrade ungdomar, genomfördes i början av år 2008 
och HAFO lämnade ett bidrag till priser om sammanlagt 5 000 kronor som arrangören fritt fick fördela. 
 
GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
Information om aktiviteten har skickats ut till respektive DG. Syftet var att sprida tankarna till 
klubbarna och att tydliggöra de möjligheter som finns i projektet, att göra en massa lokal nytta för 
funktionshindrade och bygga upp nätverk för den lokala Lionsverksamheten. Resultatet f.n. okänt. 
   
I Östersund fortsätter arbetet enligt plan. Vi planerar att i början av år 2008 starta upp några korta 
informa- tionsaktiviteter efter förfrågan från P-vakterna ( området vid Länsbiblioteket),  från 
Landstinget  ( området vid sjukhuset som skall byggas om )  samt från P-vakterna och Securitas om 
området vid det nya handelscentret i Lillänge. Vi skall också göra en allmän uppföljning av tidigare 
genomfört arbete. I sammanhanget skall vi medverka vid utbildningen av den personal som skall 
bevaka sjukhusområdets parkeringsplatser. 
 
Norrvidden-Fastigheter AB har efter samtal med oss aktiverat 2 arkitekter med uppdrag att redovisa 
lösningen för en handikappanpassning av entréerna till f.d. DUKA resp. Hamm & Nilsson.   
 
Handikapporganisationerna har fört en anmälningskampanj, som vi har protesterat emot., då vi Lions i 
stället för "anmälningsteknik" vill använda dialogen som vapen.                   
 
Polisen har kontaktats om den för alla, speciellt funktionshindrade riskfyllda cykeltrafiken på Gågatan, 
men vi har ännu ej kunnat notera någon åtgärd. Vi har beslutat att aktivera frågan under våren 2008.  
       
 
Vi noterar att situationen vad gäller de olika uteserveringarnas tillgänglighet har förbättrats.  Men vissa 
kan bli bättre och det kommer vi att fokusera. 
 
Från arrangörerna av Skidskytte-VM i februari år 2008 blev vi tillfrågade om vi ville ta på oss en 
värdskaps- funktion för funktionshindrade. Vi svarade ja och arrangemanget blev en jättesuccé. Succén 
föregicks av ett omfattande planerings- och utbildningsarbete. Det var första gången som dom 
funktionshindrade fick en sådan uppmärksamhet vid ett vinterarrangemang. Unikt med en hörselslinga 
utomhus!!! Lions har av många blivit mycket uppmärksammade på olika sätt för sin insats. 
Arbetsmodellen kommer förmodligen att bli ett krav för kommande arrangörer av Skidskyttetävlingar 
på världsnivå. Det kommer ett reportage i tidningen The Lion och GR kommer att få en 
specialredovisning den 18 maj 2008. 
 
Vi uppmärksammade Törners Konditori efter den genomförda renoveringen i vilken bl.a. ingick  
handikapp-anpassning efter våra signaler för mer än ett år sedan. Lokala media uppmärksammade 
sedan Lions aktivitet.. Information kommer också i The Lion och vår uppmärksamhet av företagets 
åtgärder har spridits inom bransc- tidningarna enligt uppgift från företagsledningen. 
 
Vi har aktivt medverkat för att få fram en personligt anpassad handikapparkeringsplats till en mycket 
svårt funktionshidrad tjej. 
 
Vi har också varit aktiva när det gäller att ordna ett lokalt parkeringstillstånd för en kille med 
specialfordon, som ej berörs av vägtrafikkungörelsen.  
 


Arbetet inom hörselområdet kommer att fokuseras under våren 2008. En diskussion med 
Handikappsamord-naren i Jämtlands läns landsting tillsammans med hörselansvarige har genomförts 
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och arbetet kommer att fortsätta. Det gäller ett mycket viktigt och tyvärr eftersatt 
funktionshinderområde . I samband med detta möte blev vi erbjudna att granska tillgängligheten i det 
nya Landstingshuset och framförde en del synpunkter på två toaletter, entrén samt en trappa. 
 
 
ÖVRIGT 
HAFO har aktualiserat den bristande tillgången till informationsmaterial om Lions för synskadade. 
Dom blinda har ju varit vårt speciella skötebarn alltsedan Helen Kellers vädjan till oss, men det är ett 
faktum att vi saknar informationsmaterial om oss själva för inkommande medlemmar med synskador. 
Vår ID Jan-Åke Åkerlund har 
uppmärksammats på problematiken och lovat att ta upp frågan inom vår Internationella Styrelse. 
 
 
 
  


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande HAFO 
4 april 2008 
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Justerad 2008-05-11 


 
Hej Lion vänner 
IR Nytt inför våra Distriktsmöten och GR möte 7 i Uppsala. 


 
Några ord från en avgående IRD till alla kamrater i distrikten som har deltagit i  
hjälpkommittèns arbete 
 
På olika sätt kan vi värdera våra områden inom Lions, jag vill med några rader ge en bild av mina 
tankar och hur jag ser på vårt innehåll över Internationell verksamhet. 
 
Kommittèn för Hjälpverksamhet 
Lennart Ahrnlund 
Bengt Almqvist  
Börje Jonson 
 
Under tid har vi engagerat oss i ett flertal projekt som har varit tidsbestämda och där har vi med 
stark glöd hittat vägar till avslut, nämner de vi varit delaktiga i, Novocybkov, Viljandi, Grozny, 
Tchad, Marja Village, Morogoro, Nepal, kanske har jag glömt nåt, med kraft har dessa avslutats 
och medverkat till Lions varumärke och för medlemmarna givit en stor tillfredsställelse. 
 
Ytterligare aktiviteter som har på motsvarande sätt givit oss stor uppmärksamhet är de kraftfulla 
insamlingarna efter Tsunamin, vår fina aktivitet Bring Quality to Life där vi på ett effektivt sätt 
stöttat ett flertal länder med hjälp till bostäder genom våra tält vid katastrofer, där vårt fina 
samarbete med Svenska Räddningsverket (SRV) har gjort detta möjligt. 
 
Vi har kraftsamlat i Sight First II med hela Lion rörelsen och är mycket nära vårt mål. 
Förhoppningen är att alla distrikt skall klara målet. Det aktuella läget är på fantastiska 97% av 
målet, jämarns bra 
 
Lions Quest, den fina utbildningen för lärare i kampen mot våld och droger måste få ny kraft och 
där jobbas det hårt för att utbilda säljare, vi i Lions kommer säkert att ordna detta. 
 
Vi har samtidigt medverkat till Narkotika hundar som ett effektivt hjälpmedel för tullverket. Nu 
kan det noteras att nya vindar blåser hos tullverket så vi får se vad som händer. 
Vi har deltagit i Världens Barn med stor genomslags kraft och med den effekten att vi får medverka 
ytterligare ett år. 
 
Lions kommer att föreslå Riksmötet till deltagande i Röda Fjädern för stöd till Hjärnfonden. 
Vi rapporterar till Riksmötet att GR har tagit beslut om RF 2009 i enlighet med RM:s beslut 2007 
som uppdrog åt GR att efter nödvändig utredning besluta i frågan. RM skall alltså INTE igen 
besluta om RF 2009. 


 
Lions har ett gemensamt NSR projekt, byggande av en Restaurangsskola i Oradea som skall trygga 
framtiden för funktionshindrade och ge framtidstro. Projektet är till viss del påbörjat och har 
drabbats av problem genom att en bidragsgivare har hoppat av. 
GR har beslutat att föreslå Riksmötet till att använda en miljon,(1 000 000) från Pengapåsen. 
En förhoppning inför framtiden är att vi håller farten och fullföljer vårt åttagande som vi har 
beslutat och med det fortsätter att visa vad vi kan och vill. 
Lions tar ansvar för sina projekt. 
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Allmänt 
 
Våren kom och försvann, inget är normalt när det gäller vädret här i Örnsköldsvik.  
Själv ser jag den avslutande punkten framför mig i detta intressanta Lions arbete och även i 
yrkeslivet blir det nu avslut, tar lång, lång semester från juli and in to the future 
Vårt Lions arbete efter jul är kanske inte lika intensivt som på hösten, men det finns ändå en del att 
göra och berätta om.  
 


• Vi har genomfört NSR i Lidingö. Inga beslut togs där, mest rapporter och ett flertal 
seminarier, bl.a ett IR seminarium som samlade ett 40-tal deltagare, där vi bl.a diskuterade 
Restaurangskolan. Danmark presenterade sitt NSR projekt för 2009-2011. 


• Vi har Riksmöte i Uppsala maj, som är ett viktigt möte för Lions, vi från Hjälpkommittèn 
ser fram emot att få träffa många Lions och partner där.   


• Sight First II måste intensifieras och få alla krafter att verka för att nå det mål som är 
fastlagt för MD 101. Summan 19 miljoner SEK till juli 2008. Idag saknas ca 3 miljoner till 
målet 


• Deltagande i Världens Barn är förlängt med ytterligare ett år. 


 
 
Lägesrapporter 
 
Novozybkov 
Projektet är avslutat och klart, det återstår en rapport till LCIF 
 
Grozny 
Projektet är avslutat och klart. 
 
Morogoro 
Är godkänt som Sight First II projekt från LCIF, och drivs av distrikt 101 B. Projektet beräknas 
vara avslutat i juni för detta steg. Är ett Världens Barn projekt. Här kommer nästa profil projekt till 
Världens Barn att bli Mödravård inom Projekt Morogoro 
 
Nepal, Flickskola 
Projektet är avslutat och klart  
 
Viljandi, Puijati 
Projektet är avslutat. 
 
Restaurangskolan, Oradea, NSR Projekt 2007-2009 
Projektet är startat, dock är och den lagda planen försenad på grund av ekonomiläget. LCIF har 
beviljat den ansökan på 75 000 USD. Vid NSR diskuterades den ekonomiska situationen med 
bortfall av stor sponsor. GR har beslutat att fortsätta projektet.  
En del i ekonomi problemet är också att NSR medel kommit in sent. Här är det viktigt att Lions 
MD 101 ställer upp för detta projekt som vi är huvudansvariga för. 
Ett förslag om uttag på en miljon ur pengapåsen framläggs på Riksmötet 
 
SRV, Räddningsverket 
Möte med SRV har genomförts om den fortsatta verksamheten, SRV är väldigt nöjda med 
samarbetet med Lions. I det nya avtalet kommer även Volontär och utbildnings verksamheten att 
skrivas in. Avtalet skall vara klart och underskrivet i mars 2008.. 
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Bring Quality to Life 
Vår information i de två stora sammankomsterna EF och NSR har givit fin spridning över vårt 
arbete 
Den senaste sändningen genomfördes under januari till Kirgizistan med 90 vintertält i samarbete 
med SRV. Övriga MD i Norden vill inte deltaga i detta arbete, har egna verksamheter. 
Det är säkert så att Norden har egna verksamheter men huvudskälet att inte kunna deltaga på 
samma vis som oss är att Norden inte har motsvarig statlig organisation som vi (SRV) att arbeta 
mot i respektive land. 
En ansökan är inskickad till LCIF för att efterhöra om möjligheter till medverkan.  
 
Pengapåsen 
Regelverket för pengapåsen är omarbetad och kommer att fastläggas vid Riksmötet, även förslag 
till påfyllning kommer upp där. 
 
Avslut 
Som avslutning så är det min förhoppning att vi som är ledare visar väg och ger våra distrikt och 
klubbar det stöd som Lions ledare kan och har förmåga till med sin gedigna kunskap och insikt i 
verksamheten 
Mitt varma tack till alla som medverkat i arbetet för Internationella hjälpprojekt, det är den 
verksamhet som vi ser som vår viktigaste arbetsuppgift i verksamheten. 
 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
 
Njut av det enda liv som du har! 
 
Strömsön 2008-05-11 
Lennart Ahrnlund 
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Rapport från FUU kommitten 
till 
GR mötet vid Riksmötet i Uppsala 
 
FUU arbetar med att ta fram den enkät som skall gå ut till klubbarna gällande LIONS framtid. 
 
Vid GR mötet i Linköping november 2006 bildades en arbetsgrupp, vilken skall arbeta med 
framtidsfrågor, bestående av dåvarande DG Åke Björkman ,PDG Bengt Grönvall samt ID Jan Åke 
Åkerlund gruppen hade rätt att utöka med adjungerande medlemmar. 
Vid GR mötet i Gävle mars 2007 togs ytterligare beslut om att utöka FUU med ett marknadsråd, 
dessutom skall FUU komma med förslag att kvalitetssäkra ledarutbildningen. 
 
De olika arbetsgruppernas förslag har varit ute på remiss till samtliga distriktsråd. Drygt hälften av 
distrikten har svarat vilket tyder på dåligt intresse. 
 
Det är alltså vad dessa grupper har arbetat fram som skall skickas ut till klubbarna. 
Därför kommer FUU-kom. att hålla ett sammanträde i Stockholm i slutet av maj månad för att 
tillsammans med Åke Björkman, Martin Enquist och Finn Bangsgaard sammanställa materialet till 
klubbarna.. 
 
Medlems situationen är något bättre än förra året vilket känns bra. 
 
FUU ordförande Bengt-Arne kommer att presentera klubb-enkäten på GR-mötet i Skara i augusti 2008.. 
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Rapport, ekonomi 
 
Nedan redovisas det ekonomiska utfallet för MD101 under perioden juli-07 – april-08. 


Budgetposterna har fördelats på erfarenhet från tidigare år.  


Muntlig rapport över enskilda poster kommer att  lämnas på GR-mötet. 
 


 Budget Utfall  


Intäkter Perioden Perioden 


Nationella avgifter 3 231 250 3 229 089 


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 228 333 176 959 


Försäljning   225 000 243 168 


Handbok 142 000 119 940 


The Lion 313 750 269 740 


Postkontroll IBM 8 333 8 333 


Anm avgifter seminarier 90 000 89 000 


Övr ersättningar o intäkter 24 750 156 


Summa intäkter 4 263 417 4 136 385 


   
Kostnader   
Varor -168 750 -187 144 


GRO -63 136 -95 311 


GR  -74 386 -96 420 


AU -107 475 -92 329 


IT -47 450 -2 810 


RM -253 000 -247 720 


NSR -138 800 -172 546 


EF -74 400 -110 811 


Convention -59 750 -93 430 


Övriga kommittéer -7 750 -14 958 


Framtidskommittén -373 758 -293 777 


Hjälpkommittén -68 667 -58 009 


Ungdom/NO/LQ/LEO -74 375 -71 382 


RVN -21 458 -10 017 


HRO -1 667 0 


PR -29 375 -17 795 


The Lion -425 958 -407 664 


Handboken -111 667 -101 912 


Personal -1 333 586 -1 068 122 


Administration -642 500 -689 405 


Summa kostnader -4 077 908 -3 831 562 


   
Resultat före avskrivningar 185 509 304 823 


   
Kostnader för avskrivn o avsättn -16 667 -16 667 


Finansiella intäkter och kostn. 40 000 73 678 


Extraordinära intäkter o kostn. 0 0 


 23 333 57 011 


   
Skatter 0 -16 373 


   
Resultat efter skatt 208 842 345 461 
 


2008-04-30 
R. Ahlquist 


Controller MD101 
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Projektstatus, MD-101  2008-05-06 


 


 


 


 


Penningpåse 2 845 284,79 


Handikappfonden 942 745,97 


Narkotika (Lions Quest) 67 453,00 


Narkotikasökhund 462 500,00 


BQtL 1 080 753,83 


NSR-projekt 58 397,09 


Orkester Norden 91 733,70 


Katastrofberedskap 1 493 210,18 


Sight First II 13 513,00 


Maarja Village 64 343,71 


Novozybkov 51 400,00 


Viljandi Estland 15 791,85 


Ungdomsläger 259 879,18 


Oskarshamnslägret 531 710,96 


  


Totalt 7 978 717,26 
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Rapport gällande Lions varumärkeskampanj (del 3) 


 
Under våren 2008 genomfördes den tredje och sista annonseringsperioden av den treåriga 
varumärkeskampanj som beslutades av Lions Riksmöte 2005.  
 
Budget 
Tillgängliga medel för kampanjens genomförande utgjorde ca 1/3 av den totala treårsbudgeten enligt 
följande: 
 
Kvar i MD 101:s kassa från tidigare år   568.241:- SEK 
Ansökt och beviljat av LCI, PR-division  
(10 distr. x 1750 USD x kurs 6.40 SEK/USD)   114.275:- SEK 
Räntemedel från tidigare år hänförliga till varumärkeskampanjen > 20 000:- SEK    
 
Summa kronor      702 500:- SEK 
 
Mediaval och räckvidd 


 


Valet av tidningar och tidskrifter för annonsering baserades på tidigare års mediaval med kontroll och 
justering av upplagor, läsekrets samt prisförhandlingar. Det var givetvis även viktigt att slutsumman 
skulle hamna inom tillgänglig budget. Liksom tidigare ställde förlagen upp med generösa rabatter på 
samma nivå som tidigare år. 
 
Med tanke på att Lions är väl kända och respekterade inom lärarkretsen tack vare 20 års verksamhet 
med Lions Quest undersöktes möjligheten att utöka antalet tidningar med någon av de större tidningar 
som vänder sig till yrkeskategorin lärare. En av dessa tidningar fyllde våra krav på upplagestorlek och 
kontaktkostnad per läsare. Den slutliga medialistan fick nedanstående utformning. 
 
Tidning      nr.    utg dag  Upplaga  Antal läsare 
      
Villaägaren      1      22/2 330 000 ex  937 000 läsare 
Svensk Golf     3      27/2 342 000 ex 501 000 läsare 
Hus & Hem     4     6/3 124 700 ex 517 000 läsare 
ICA-Kuriren  12     17/3 192 200 ex  622 000 läsare 
Lärarnas Tidn. 6     28/3 230 000 ex 266 000 läsare  
 
Impact 4 införanden (2/3, 9/3, 16/3, 23/3-påskdagen) i 4 099 000 läsare    
Expressen, Aftonbladet, Kvällsposten, GT 
 
Enbart införandena i kvällspressen innebar att 60% av landets befolkning mellan 15 – 79 år hade 
möjlighet att se annonserna 2,6 ggr. Med tillägg av övriga tidningar innebar det att målgruppen hade 
möjlighet att se Lion-annonserna åtminstone 3,5 – 4 ggr. 
 
Total kostnad för annonseringen blev 694.700:- SEK. 
    
     ./.. 
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Annonsutformning  
 
För att annonserna skulle kännas nya och stimulerande även för Lions egna medlemmar producerades 
en delvis nya annonsutformning. Layout och huvuddelen av texten behölls från tidigare år, men inför 
denna annonseringsperiod valde vi att anknyta till avslutningsåret av Campaign Sight First II. För 
Lärarnas Tidning gjordes en reviderad utformning som anknöt till Lions Quest. Även detta år arbetade 
Reklambyrån Åkestam.Holst för Lions utan ersättning. 
 
Annonsernas illustration visade porträtt av åtta Lion-medlemmar varav fyra var ”vanliga” medlemmar, 
som rekryterats från olika delar av landet. De fyra övriga medlemmarna är så kända i Sverige att de 
inte behöver presenteras med namn. De var USAs förre president och mottagaren av Nobels Fredspris 
Jimmy Carter samt Eva Rydberg, Lasse Åberg och Bosse Parnevik. Samtliga ställde givetvis upp utan 
någon ersättning.  
 
Jimmy Carter hade uttrycklingen sagt att han ställde upp för Campaign Sight First II. Därför bytte vi 
ut hans bild i Lärarnas Tidning mot Lion PCC Lars Stenbäck med ett förflutet på riksnivå inom 
Skolledarförbundet. 
 
Annonserna bifogas denna rapport. 
 
Uppföljning 


 
Liksom efter tidigare annonsperioder genomfördes även denna gång en enkätundersökning omedelbart 
efter annonseringen för att kontrollera om annonserna uppmärksammats och för att ta reda på hur 
kända Lions är bland hela befolkningen. 
 
Tidigare enkäter har haft den svagheten att de endast omfattat 200 – 250 intervjuer på ett fåtal platser i 
landet. Efter vädjan från projektgruppen deltog denna gång alla distrikt utan ett (101-U) i 
undersökningen och sammanlagt genomfördes 828 intervjuer på 21 orter. Denna undersökning har en 
sådan omfattning att den kan anses vara statistiskt säker. Eftersom samma frågor har ställts vid alla tre 
undersökningarna kan vi nu säga att den senaste undersökningen också bekräftar resultaten från de 
tidigare vad gäller uppmärksamheten av annonserna.. 
 
Följande frågor har ställts: 


1. Känner du till Lions eller Lions Club? 
2. om Ja, vet du vad Lions gör? Om Nej, vad tror du Lions gör? (kontroll till fråga 1) 
3. Har du någonsin sett det här märket? Visa Lions logo 
4. Om Ja, minns du i vilket sammanhang ? (kontroll till fråga 3) 
5. Har du sett någon av dessa annonser. Annonserna visas. 
 


Nya frågor 2008: 
 


6. Skulle du kunna tänkta dig att skänka pengar till Lions? 
7. Skulle du kunna tänkta dig att söka medlemskap i Lion? 


 
 
 
Enkätresultat – 828 intervjuer: 
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Distr. Antal Känner till Känner igen Sett Beredd ge Intresse för 
 intervjuer Lions Lion-logo annons pengar medlemskap 
 
101-A 100 97% 93% 25% 72% 14% 
101-B 240 85% 80% 29% (100%)*        (7%)* 
101-GD  92 94% 90% 41% 77% 17% 
101-N  95 95% 89%   8% 86%   8% 
101-P  27 100% 100% 57% 96% 55% 
101-S  99 84% 86% 26% 65% 27% 
101-SM  47 98% 96% 28% 91% 23% 
101-SV  47 100% 100%   9% 64%   4% 
101-VG  81 89% 89% 20% 64% 13% 
 
Totalt 828 91% 88% 26% 74% 21%  
 
*) Alla intervjuade fick inte de två sista frågorna i distrikt 101-B 
 
Det kan noteras att kännedomen om Lions är mycket hög liksom viljan att ge pengar till Lions. Våra 
annonser har även denna gång uppmärksammats av ett överraskande stort antal personer – långt över 
genomsnittet för helsidesannonser.  
 
Det mest anmärkningsvärda är dock intresset som de intervjuade visat för att bli medlemmar i Lions. 
Av enkätsvaren från ett distrikt kunde man se att de tagit upp namn och adress på de personer som sagt 
sig vara intresserade av Lions. Denna typ av enkäter ”på stan” skulle kunna användas av enskilda 
Lion-klubbar i sitt rekryteringsarbete. 
 
Slutligen ber vi att få framföra ett tack till dem som genomförde intervjuerna och därmed gav Lions 
MD 101 ett värdefullt verktyg i arbetet att behålla och rekrytera medlemmar. 
 
 
 
Bruno Ahlqvist    Maud Nordell    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(Rapport varumäkreskamp. År 3)   
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Slutrapport från Projekt Novocybkov (Änglagård) 2003-07-01-2007-06-30 
 
Projektledare Monica Antonsson, LC Vallentuna, Anders Rönnholm, LC Vallentuna. 
 


 
Minnesanteckningar från möte med projekt  Änglagård/Novozybkov 
 
Plats: Lions HK i Stockholm den 8 dec. 2005 kl. 13.00 
 
Närvarande: GRO Lennart Löf, IRD Lennart Ahrnlund, projektledarna Monica Antonsson och Anders 
Rönnholm från LC Vallentuna samt IRC Bertil Ravnell. 
 
GRO inledde med en resumè om den vita byggnaden som var klar och invigdes i sept. 2004. Dåvarande 
besiktningsmannen Lage Jansson fann då smärre fel som skulle åtgärdas. Detta var ännu inte åtgärdat 
vid den senaste besiktningen som utfördes av Lion Melker Lindqvist. 
Melkers rapport efter besiktningen i november -05 lästes upp av Lennart Ahrnlund. 
Monica Antonsson kommenterade renoveringen av byggnaden och samtliga var eniga att den höll 
mycket god standard. De brister som återstår är relaterade till vissa hygienutrymmen där det visar sig 
vara en del fuktskador. Detta finns med i Melkers rapport från november månad i år. 
Förslag att GRO sänder en skrivelse till Medical Dept. i Bryansk och påtalar att projektled-ningen inte 
är nöjd med att bristerna inte är åtgärdade och att detta ska åtgärdas snarast. En annan möjlighet kan 
vara att sända över en kunnig Lion för att åtgärda felen innan dessa har blivit för omfattande och 
kostsamma. 
Totalkostnaden för renoveringen slutade på 963.000 SEK. 
 
Monica gjorde en redogörelse ang. standarden på den röda byggnaden (del 2 i projektet). 
Byggnaden är i mycket dålig kondition. Lennart har Melkers rapport från november.  
Arbetet är påbörjat och fullföljs att nå upp till god rysk standard. Tidsplanen ser ut att hålla. 
Pengar till renovering är säkerställda genom RM-beslut (1.500.000 sek), dock har projektet tappat ca 
300.000 sek p.g.a. senaste tidens kursfall.  
För att säkra projektpengarna har Anders Rönnholm lyckats skaffa ett USD-konto i Moskva på Moscow 
Intern. Bank, detta innebär at projektet sparar en växlingstransaktion i Ryssland genom att överföra 
USD från Sverige till Moskva som sedan via bankkanaler föra över rubel till National Saving Bank på 
plats för utbetalningar mot fakturor från Maternity Hospital i Novozybkov. 
 
Projektets offert för renoveringen är mot staden Novozybkov och avtalet säger att Lions ställer upp med 
1.500.000 sek. Ev. ytterliggare kursfall går inte att förutse.  
Bidrag till projektet kommer fortfarande in från klubbarna, varför projektet fortskrider som planerat.   
Almanackorna som Monica låtit framställa för projektet inbringade 168.000:-  år 2004. En icke 
oväsentlig intäkt. Försäljningspriset är 100:- och produktionskostnaden för dessa är 40:-.  
Monica vill ha besked om dessa ska säljas även i år trots tidpunkten är lite sen GRO och IRD går ut 
med en förfrågan till MD. Eventuellt kan dessa säljas till ett något billigare pris in på det nya året. 
 
 
   
                                                                                                                                                Barnkliniken 
med arbetsnamnet ”Midgård” är en separat byggnad och är en del av huvudsjukhuset. Denna byggnad 
är ev. tänkt som en fortsättning på projektet. Tanken var att lyfta fram det som ett NSR-projekt, men 
enligt GR-beslut den  12-13 november i Östersund har GR beslutat föreslå ”Restaurangskolan i Oradea” 
som nästa NSR-projekt. 
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Önskemål från projektledningen är att det kanske kan bli ett svenskt projekt. Detta skulle rädda Lions 
anseende då någon, enligt uppgift, från förra årets delegation i Novozybkov givit vissa löften om hjälp. 
Lennart A lämnar fram ett förslag på GR-mötet i februari månad huruvida vårt engagemang ska 
fortsätta med Barnkliniken. Ett underlag för kostnader ska tas fram till detta tillfälle.    
 
År 2006 är det 20 år sedan Tjernobylkatastrofen inträffade. Med anledning av detta har Monica 
bekostat en film om Lions arbete i Novozybkov. Filmen är gjord av den ryska TV-stationen i 
Novozybkov. Ett önskemål är att filmen som är på ca 20 min. kan få utrymme och visas på nästa RM 
som en punkt under förhandlingarna. GRO kunde inte lova något vid detta tillfälle, men flertalet av oss 
hoppas detta går att genomföra. Filmen kan kanske även användas som PR i den kommande 
Varumärkeskampanjen.  
 
Mötet avslutades 16.30. 
 
Utsedd att föra anteckningar 
 
Bertil Ravnell/IRC D101U 
 
Sigtuna 2005-12-11 
 
 
 


Resa Till Novozybkov, Ryssland 28/7-31/7-2005 
 
Som ansvarig för IR och humankommittèn under detta verksamhetsår på MD 101 genomfördes en 
spännande resa till en plats som har varit föremål för insatser under en tid. 
Avsikten med besöket är att få en inblick i vad som är gjort och vad som återstår att göra. Som tidigare 
rapporterats har det ”vita huset” färdigställts och slutbesiktats, återkommer till synpunkter på det. 
 
Resan startar tidig morgon med flyg till Stockholm via Sundsvall. Träffar Anders Rönnholm på Arlanda 
och vi checkar in på Sk 2030 till Moskva. 
Vi blir mottagna på flygplatsen av Anders kamrat, Edvardo som hjälper oss med tågbiljetter och bjuder 
oss på middag. 
Vi hittar vårt tåg som skall ta oss till Novozybkov. Kommer fram på morgonkulan och blir här hämtade 
av en ”ambulans”, en ombyggd sådan för vanlig transport. 
Känner nu att åtminstone jag kommer att få en upplevelse som inte liknar någon annat, har under åren 
varit med om olika resmål så lite rutin finns 
Det blir färd till hotellet där den första diskussionen påbörjas, vilka rum är lediga och vem som skall få 
vilket, det resultat som blir är att IRD får sviten med dusch och dubbelsäng för 1500 rubel (500 SEK). 
 
Åker därefter till barnkliniken på huvudsjukhuset som förevisas av borgmästaren och Lydia. Denna 
byggnad är i ett uruselt skick och naturligtvis finns det ett stort behov av åtgärder. En kalkyl är 
framtagen och kommer till IRD den 10 augusti. Vi har inte på något sätt givit uttryck för någon 
medverkan . 
Vad som kan sägas från min sida om detta är det finns egentligen ingen tvekan till att detta borde bli 
steg 3. Tillståndet på detta barnsjukhus är i ett sådant skick att det egentligen inte borde vara bemannat 
med människor. Detta kan vara ett projekt för NSR. Kommer att diskuteras vidare i Humankommittèn. 
 
Vi åkte vidare till dr Lydia Bavkunovas sjukhus Änglagård i andra ändan av staden. Där såg vi först det 
röda ”huset”- en kvinnoklinik med mödravårdscentral- som nu som skall renoveras i motsvarande grad 
som det vita” huset”. 
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Här får vi en upplevelse som blir svår att glömma, taken flagnar av färg, golven gungar, de sanitära 
utrymmena är i sådant skick att jag har svårt att beskriva det, salar för behandlingar och operationer är 
urusla. 
Nu vet vi att detta skall åtgärdas under den närmaste tiden, här räknar byggföretaget med en invigning 
vid nyår 2005, jag har svårt att tro på det, men vi får se.  
 
När vi sedan går över till det vita ”huset”- en förlossningsklinik där det årligen föds 700 barn- som 
renoverats och invigts så blir man riktigt glad, här har verkligen Lions pengar gjort stor nytta.  
Samtliga beslutade åtgärder är utförda. 
Trots detta så konstaterar vi några saker som vi påtalar och kräver att de åtgärdas: 


- fönsterbleck inte täckande 
- skarvar i golv skall svetsade 
- fuktskador på tre ställen, utreds och åtgärdas 
- Lionmärke skall upp vid entrè, MD101 skickar över ett sådant 


Övrigt som vi tycker borde göras: 
- Hängrännor bör ingå som normal standard. Det tycks emellertid inte vara normal rysk standard. 


Det kan man se på andra hus. Borgmästaren sa, att det inte fanns pengar till det, det är upp till 
oss. 


- putsning av fasad, ingår inte. Beräknad kostnad 40.000 USD, gäller båda ”husen”, kan kanske 
finansieras av almanackor om GR tar beslut omgående. Viss produktionstid krävs trots allt. 


 
Vi sammanfattar på följande vis: 
 
- Hus A (det vita) är invigt och klart . Synpunkter åtgärdas 
- Hus B ( det röda) startar renoveringen i augusti och bedöms klar vid årsskiftet, jag tror inte på 


det men vi får se. Hus B tas i två etapper 
- Hus C ( barnkliniken på huvudsjukhuset, har tidigare funnits med men togs bort på distriktsnivå 


av ekonomiska skäl) har inte varit med förut, barnkliniken behöver renoveras och kalkyl erhålls. 
Lions har inget åtagande där idag men bör diskuteras som ett NSR projekt. 


 
Ekonomiska kalkyler 
 
Kalkyler för hus B och hus C kommer att finnas hos MD 101 senast den 10 augusti, vad vi hörde 
där var att hus B hamnar på 6 miljoner rubel vilket gör ca 2 miljoner SEK varav Lions har lovat 1.5 
miljoner SEK, resterande finansieras av staden. 
 
Deltagare vid besöket 
 
Monica Antonsson LC Vallentuna, projektledare 
Anders Rönnholm LC Vallentuna, ekonomiskt ansvarig för projektet 
Vera Aspman tolk från Vallentuna 
Roger Larsson LC Vallentuna 
Dick Johansson, körde en bil 
Börre Börretun, körde en bil 
Lennart Ahrnlund LC Örnsköldsvik, IRD MD 101 
Lydia Bavkunova, läkare och huvudansvarig för byggnationerna 
Ivan Nesterov, borgmästare i Novozybkov 
 
Vid mötet med borgmästaren framfördes ett stort tack till de insatser som görs från Lions. 
Samtalet under mötet gav oss en god bild av situationen som råder vid sjukhusen, det kan sägas att 
en ovärderlig insats gjordes av vår tolk Vera, utan henne hade vi nog inte erhållit den bild som 
framlades. Under hela resan vara Vera till stor hjälp. 
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Vi besökte även ett barnhem, Radimichi för utvecklingsskador, bl.a afasi, downs syndrom osv. 
Hemmet har ett hus som är mycket välskött i Novozybkov, utöver detta så arrangeras ett läger ca 7 
mil, utanför som heter Novo Camp och som vi hade för avsikt att besöka men tyvärr saknades tid, 
tyvärr. 
Visst ekonomiskt bidrag erhålls av sponsorer bl.a, FN och EU lämnar bidrag till driften, vi har inte 
alla de bitarna klara för oss men det erhölls en CD skiva där all information finns.  
Vi kan bara säga att även här finns behov av hjälp, hjälpen kan bestå av leksaker, olika former av 
materiel till skolan samt olika aktivitetsartiklar, t.ex olika spel, badartiklar till barnen som är på 
lägret. 
Lions kan även här visa upp sig och hjälpa till. 
 
Som avslutning kan sägas att detta var en resa som undertecknad inte vill ha ogjord, så mycket 
elände har inte skådats i närtid. Sjukhusen och utrustningen är i stort behov av upprustning. 
. 
 
Lennart Ahrnlund, IRD 
Strömsön 2/8-2005 
 
 
 
 
 


 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rapport till Lions Clubs MD 101, Humankommitten.  
 
Besök i Novozybkov, Ryssland 051125-27. 
 







Bil 122 
2008-05-13 


Sidan 5 av 7 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 2007-2008 


Mitt uppdrag var att besöka staden Novozybkov för att titta på ett ev. framtida Lionprojekt. Dessutom 
besöka Änglagård, med ett pågående och ett avslutat projekt. 
Följande bedömningar har jag gjort med respekt för den tradition som fortfarande finns i Ryssland, 
åtminstone i denna region. Uppenbara brister/fel har påpekats: 
 
Grå byggnaden:  
 
Ev. framtida projekt. 
I byggnaden pågår vårdverksamhet. 
I korridorer och salar är golvmattor trasiga.  Skarvarna och lagningarna är spikade till underlaget.  
Operations- och undersökningsrum har trasiga klinkergolv.  
Fönster är ruttna och svåra att stänga. Stängningsbeslag är fastmålade eller trasiga.  
Mängd vattenskador på tak och väggar.  
Självdragsventilation med bristfällig funktion.  
Hygienutrymmen är i mycket dåligt skick. Långvariga läckage under tvättställ har förorsakat rötskador 
på golvet. 
Rörsystem för vatten, avlopp och värme har läckage och rostskador. Värmesystemet är en typ av 
enrörssystem utan reglering. 
Fukt i ytterväggar både i mark- och källarplanet. 
Källarkorridorer har sliten golvbeläggning. 
Vinden saknar värmeisolering, endast typ av brandisolering. Värmerör på vind har bristfällig isolering. 
På vind finns rötskador på takstol efter takläckage. 
Del av yttertaket har lagts om med nya Eternitplattor. Hängrännor saknas. 
Fasadens utsida har fuktskador i puts och snickerier. 
Dränering kan inte konstateras. 
Byggnaden har mycket eftersatt underhåll 


 
Vita byggnaden  
 
Projektet är avslutat.  
Det allmänna intrycket är att det har blivit en fräsch och fin vårdanläggning.  
Byggnaden är besiktigad av Lage Jansson. Jag har inte sett besiktningsprotokollet men enl. muntlig info 
fanns i sommar två synliga vattenskador. Skadorna ( vattenläckorna ) var, enl. uppgift vid vårt besök, 
lagade. Vid min mätning konstateras betydande fuktinnehåll i aktuella väggdelar. Uttorkning av 
skadade byggnadsdelar har inte skett utan man har målningsbättrat aktuella ytor. Fuktutslag under 
färgen.  
Mattor i salar är av en otidsenlig kvalité. Skarvar täckta med plåtlister. Mattorna är ej svetsbara i 
skarvar. Vissa mattor är ”skrynkliga” på grund av fukt från underlaget. I några rum har mattan lagts på 
knöligt underlag varvid mattan redan har skadats.. 
Hygienutrymmen är i övervägande omfattning kaklade på väggar och golv. Kakelarbetet är acceptabelt 
okulärt men jag ifrågasätter kvalitén på fogbruket. Golvbrunnar i duschar är gamla, ej utbytta ”hål” i 
golvet, och inte på något sätt anpassade till aktuella plattor Silar saknar nödvändig passform.  
Värmereglering sker inte genom shuntning enl. vår (Svensk) tradition. Samtliga radiatorer står med 
cirkulation. Radiatorerna har enl. Tatjana fått ventiler så att man kan ta bort en  radiator utan att tömma 
värmesystemet i hela huset, men det saknas kopplingar mot radiatorn. 
Värmeisolering saknas på vind, endast brandisolering  Rörisoleringar är skadade eller saknas. 
Dränering kan inte konstateras. 
Utvändigt har inget gjorts åt fasaden. Fuktskador närmast mark. Hängrännor med stuprör saknas. 
 
Röda byggnaden: 
 
Pågående etapp utgör ca halva byggnaden. 
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Fönster har bytts till nya med 1+2-glasrutor i ”skandinavisk modell”. Ett antal rivningar och 
tillbyggnader av innerväggar har utförts. Våtrum och operationssalar har kakelklädda väggar. Nya 
inklädnader och väggar färdigställs med puts och gipsplattor. Golvläggning är inte påbörjad. 
Värmerör samt vatten- och avloppsrör har bytts. Vattenrör av polypropylen, avlopp av pvc. 
Radiatorer har svetsats direkt till rörsystemet utan vare sig kopplingar eller regleringsventiler. 
Undercentral (f.d.pannrum) som enl. uppgift har haft översvämning var torr vid bes. tillfället. 
Rörsystem saknade isolering. 
Vind saknar värmeisolering. Värmerör har bristfällig värmeisolering. 
Fasaden av murtegel har stora fuktskador med söndervittrade fogar och stenar. Hängrännor med stuprör 
saknas. 
 
Pågående och avslutat projekt är svåra att bedöma eftersom det inte finns någon beskrivning på 
omfattning på och hur olika arbeten ska utföras. Även om såkallad ”Rysk standard ” ska gälla behövs 
anvisningar för olika entreprenörer. 
 
Enl. uppdrag 
Melker Lindqvist 
Lion, Cert. BF, SBR 
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       Projekt Novozybkov (Änglagård)    2003-07-01 - 2007-06-30 
      
2003-07-01 - 2004-06-30  2005-07-01  - 2006-06-30 


Resultaträkning   Resultaträkning  


Intäkter 1 035 121,00  Intäkter  268 481,00 


Kostnader -211 105,00  Kostnader -1 251 660,50 


Årets Resultat 824 016,00  Årets Resultat -983 179,50 


Balansräkning   Balansräkning  


Ingående kapital 0,00  Ingående kapital 963 495,59 


Årets resultat 824 016,00  Årets resultat -983 179,50 


Utgående Kapital 824 016,00  Utgående Kapital -19 683,91 
      


2004-07-01  -  2005-06-30  2006-07-01  - 2007-06-30 


Resultaträkning   Resultaträkning  


Intäkter 898 148,32  Intäkter  525 447,66 


Kostnader -758 668,73  Kostnader -453 410,75 


Årets Resultat 139 479,59  Årets Resultat 72 036,91 


Balansräkning   Balansräkning  


Ingående kapital 824 016,00  Ingående kapital -19 683,91 


Årets resultat 139 479,59  Årets resultat 72 036,91 


Utgående Kapital 963 495,59  Utgående Kapital 52 353,00 
      


   Resultaträkning 


   Intäkter  2 727 197,98 


   Kostnader -2 674 844,98 


   Resultat 52 353,00 
 


 
/R.Ahlquist 070915 


 
Lions MD 101 
 
Projektet har fullföljts enligt de beslut som är fattade av ett antal personer i GR under tid. 
Det slutliga godkännandet framgår av de bilagor som emottagits från Major Nesterov. 
Lions MD 101 och Guvenörsråd tackar projektledningen för den arbetsinsats och fina arbete som 
genomförts. 


Specifikation, intäkter projekt Novozybkov     
         
 LCIF MD Distrikt Klubbar Privatpers. Kalendrar Ränta Totalt 
         
2003-2004   1 030 571 4 550    1 035 121 
         
2004-2005 559 672  94 609 76 800 8 820 156 187 2 060 898 148 
         
2005-2006  250 000 5 231 8 700 4 550   268 481 
         
2006-2007  523 548   1 900   525 448 
         
Totalt 559 672 773 548 1 130 411 90 050 15 270 156 187 2 060 2 727 198 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 


KATASTROFBEREDSKAPEN 
 


PROTOKOLL NR 4, 2007-2008 
 
Tid: 12/5-2008 
Plats: Telefonmöte 
Deltagare: GRO Kenneth Persson, IRD Lennart Ahrnlund, Börje Jonson och Bengt Almqvist  
 
§ 1 Mötets öppnande 


GRO Kenneth Persson hälsade välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Val av sekreterare för verksamhetsåret 


IRD Lennart Ahrnlund är sekreterare för mötet  
 
§ 3 Burma 


 
Bakgrunden till de diskussioner är den cyklon i Burma som orsakat enorma skador och 
stora behov av bostäder. 
Utgångsläget har varit att från Lions MD 101 medverka med någon form av humanitär 
hjälp tillsammans med vår samarbetspartner, SRV och medverkan från Röda Korset 
. 
I de diskussioner som katastrofberedskapens styrelse har fört har vi enats om att stödja 
med ca 190 tält, och skänka familjetält på ca 12 kvadratmeter  
 
Beslut: 
1. Katastrofberedskapens beslutade enhälligt att skicka dessa tält och efteråt diskutera en 


anskaffning av nya tält. 
 
§ 4 Mötets avslutande 


GRO Kenneth tackade IRD Lennart,Bengt och Börje och avslutade mötet. 
 
 
 
Lennart Ahrnlund  Kenneth Persson 
IRD    GRO 
 
 
 
Börje Jonsson   Bengt Almqvist 
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